

tions of the Acts 5th Geo. IV. Cap. 33, and 1st Will. IV. Cap. 42.

And the said Return and Certificatos of Returns were read, and are as followeth :

OFFICE OF THE CLERK OF THE
CROWN IN CHANCERY,
Quebec 28th July 1837.

Return of Mr. Tétu for the County of Montmorency, and of Mr. Menut for the County of Drummond.

Return of the names of Members chosen to serve in the Assembly of *Lower Canada*, pursuant to Writs issued by His Excellency the Governor in Chief, bearing date the fifth and sixth October one thousand eight hundred and thirty six.

Counties.	Returning Officers.	Representatives chosen.
Montmorency, Drummond,	Wm. H. Lemoine, John Ployart,	Vital Tétu, Henry Menut.

THOs. AMIOT,
Clk. Cn. in Chy.

To Wm. B. Lindsay, Esquire,
Clerk of the House of Assembly.

OFFICE OF THE CLERK OF THE
CROWN IN CHANCERY.
Quebec 29th July 1837.

Certificate of the Return of Mr. McCracken for the County of Bonaventure.

This is to certify, that in virtue of a Writ of Election, dated the sixth day of October one thousand eight hundred and thirty six, issued by His Excellency the Governor in Chief, and directed to the Returning Officer of the County of *Bonaventure* (*Joseph Guillaume Lebel*, Esquire,) for the Election of one Member for the said County of *Bonaventure*, in the room of *Edouard Thibau-deau*, Esquire, deceased, *James McCracken*, Esquire, has been returned as duly elected accordingly, as appears by the Return of said Writ, dated the twenty fourth day of December last past, which is lodged of record in this Office.

THOs. AMIOT,
Clk. Cn. in Chy.

To W. B. Lindsay, Esquire,
Clerk of the House of Assembly.

OFFICE OF THE CLERK OF THE
CROWN IN CHANCERY.
Quebec 1st August 1837.

Certificate of the Return of Mr. Eno for the County of Berthier.

This is to certify, that in virtue of a Writ of Election, dated the thirteenth day of February last past, issued by His Excellency the Governor in Chief, and directed to the Returning Officer for the County of *Berthier* (*J. Bte. Chalut*, Esquire,) for the Election of one Member for the said County of *Berthier*, in the room of *Jacques Dëligny*, Esquire, deceased, *Norbert Eno*, Esquire, has been returned as duly elected accordingly, as appears by the Return of the said Writ, dated the seventh day of March now last past, which is lodged of record in this Office.

THOs. AMIOT,
Clk. Cn. in Chy.

To W. B. Lindsay, Esquire,
Clerk of the House of Assembly.

Actes 5e Geo. IV, Chap. 33, et 1ère Guil. IV, Chap. 42.

Les dits Retours et Certificats de Retours ont été lus, et sont comme suit :

BUREAU DU GREFFIER DE LA
COURONNE EN CHANCELLERIE.
Québec, 28 Juillet 1837.

Retour des noms des Membres choisis pour servir dans l'Assemblée du *Bas-Canada*, en conformité aux Writs émanés de Son Excellence le Gouverneur en Chef, datés du cinquième et du sixième Octobre mil huit cent trente-six.

Comtés.	Officiers Rap-porteurs.	Représentans.
Montmorency, Drummond.	Wm. H. Lemoine, John Ployart.	Vital Tétu, Henry Menut.

THOs. AMIOT,
Greff. de la Cour. en Chancellerie.

A Wm. B. Lindsay, Ecuyer,
Greffier de la Chambre d'Assemblée.

BUREAU DU GREFFIER DE LA
COURONNE EN CHANCELLERIE.
Québec, 29 Juillet 1837.

Le présent est pour certifier, qu'en vertu d'un Writ d'Election, daté du sixième jour d'Octobre mil huit cent trente-six, émané de Son Excellence le Gouverneur en Chef, et adressé à l'Officier-Rapporteur pour le Comté de *Bonaventure*, (*Joseph Guillaume Lebel*, Ecuyer,) pour l'Election d'un Membre pour le dit Comté de *Bonaventure*, en remplacement d'*Edouard Thibau-deau*, Ecuyer, décédé, *James McCracken*, Ecuyer, a été rapporté dûment élu en conséquence, ainsi qu'il appert par le Retour du dit Writ, daté du vingt-quatrième jour de Décembre dernier, lequel est déposé dans ce Bureau pour faire foi.

THOs. AMIOT,
Greff. de la Cour. en Chancellerie
A W. B. Lindsay, Ecuyer,
Greff. de la Chambre d'Assemblée.

BUREAU DU GREFFIER DE LA
COURONNE EN CHANCELLERIE.
Québec, 1er Août 1837.

Le présent est pour certifier, qu'en vertu d'un Writ d'Election, daté du treizième jour de Février dernier, émané de Son Excellence le Gouverneur en Chef, et adressé à l'Officier-Rapporteur pour le Comté de *Berthier* (*J. Bte. Chalut*, Ecuyer,) pour l'Election d'un Membre pour le dit Comté de *Berthier*, en remplacement de *Jacques Dëligny*, Ecuyer, décédé, *Norbert Eno*, Ecuyer, a été rapporté dûment élu en conséquence, ainsi qu'il appert par le Retour du dit Writ, daté du septième jour de Mars maintenant dernier, lequel est déposé dans ce Bureau pour faire foi.

THOs. AMIOT,
Greff. de la Cour. en Chancellerie.
A W. B. Lindsay, Ecuyer,
Greff. de la Chambre d'Assemblée.

Retour de M. Tétu pour le Comté de Montmorency, et de M. Menut pour le Comté de Drummond.

Certificat du Retour de M. McCracken, pour le Comté de Bonaventure.

Certificat du Retour de M. Eno, pour le Comté de Berthier.